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Sammanträde torsdag 24 september 2015 klockan 17:30-20:30 
Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Mia Päärni (S), ordförande 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande 

Elvir Kazinic (S) 

Demba Bah (MP) 

Sten Collander (M) 

Kerstin Thuvfesson (M)  

Mats Rydelius (M) 

Burhan Yildiz (FP) 

 

Hugh Sindi (S) 

Kahin Ahmed (M) 

Jean-Robert Nino (M) 

Amela de la Cruz (FP) 

Tommy Deogan (C) 

 

 

  

Tjänstgörande ersättare 
Galina Monsalves-Leal (S) för Kerstin Aggefors (S), Estanislao Mboro (S) för 

Staffan Svärd (S), Abdisalam Hussein (MP) för Ahmet Music (MP), Soma Amin 

(S) för Leo Ahmed (V) och Basit Choudhury (M) för Tatjana Kovacic (M)  

 

 Tjänstgörande ersättare 
 

    

Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-6: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, tf VO-chef Ingrid 

Persson (§§ 3 och 5), VO-chef Ulrika Axelsson (§ 4), biträdande 

nämndsekreterare Monica Holst, nämndsekreterare Tove Nilsson. 

Öppet sammanträde §§ 7-22: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, administrativ chef 

Verner Stadthagen, avdelningschef Gunnar Hörnfeldt, VO-chef Ulrika Axelsson, 

VO-chef Gunilla Davidsson, tf VO-chef Ingrid Persson, tf VO-chef Dejan 

Stankovic, demokratisamordnare Love Hägerstrand, utredare Ewa Jungstedt-

Pilestål (§ 7), kommunikatör Annika Fritsby (§ 7), biträdande nämndsekreterare 

Monica Holst och nämndsekreterare Tove Nilsson.   

(Kommentar: VO står för verksamhetsområde) 

 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

Personalföreträdare  Personalföreträdare 
Öppet sammanträde §§ 7-22: Riitta Eddib, Kommunal, Zubeyde 

Arslanerkekoglu, Vision samt David Hellberg, Saco, Peace Rydström, 

Lärarförbundet.  

 

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Utses att justera   Utses att justera  
Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

 

  

Dag för justering     
2015-10-01 kl. 09:00   

Sekreterare 
 

 Sekreterare 

   

Ordförande  Vice ordförande  
 

 

 Vice ordförande 

   
 Paragrafnr 1-22 Antal blad xx  Paragrafnr      Antal blad  
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 24 september 2015 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00 

 

Plats: 

Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

 

 

§§ 8, 13 

 

Justerat den 24 september 2015  

 

 

 

Ordföranden Mia Päärni (S)        
 
 
 
 
Vice ordförande Benjamin Dousa (M) 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordförande Benjamin Dousa (M) fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet justeras den 1 oktober 2015 

kl. 09:00.  

 

 
§ 1a 

Ändring av föredragningslistan 

Beslut 
Föredragningslistan ändras på följande sätt:  

 

 Ärende 5, Information om Lex Sarah-utredning enligt 14 kap 6 § SoL, 

handlades före ärende 4, Information om påtaglig risk för 

missförhållande inligt lex Sarah på Mottagningsenheten, 

verksamhetsområde Socialtjänst – vuxna, på sammanträdet.  

 Ärende 6, Information till nämnden om rutiner för mottagningsenheten, 

utgår.  
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§ 2   

Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

27 augusti 2015 justerades den 3 september 2015. 
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§ 3  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 st   p 1 
föräldrabalken (FB) 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-452-2015. 
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§ 4  

Information om påtaglig risk för missförhållande enligt lex Sarah 
på Mottagningsenheten, verksamhetsområde Socialtjänst - vuxna 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-271-2015. 
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§ 5  

Information om Lex Sarah-utredning enligt 14 kap 6 § SoL 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-427-2015. 
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§ 6  

Information till nämnden om rutiner för mottagningsenheten - 
UTGÅR 

Beslut 
Information till nämnden om rutiner för mottagningsenheten tas inte upp till 

behandling.  

 

Ajournering 
Nämnden ajournerar sig för allmänhetens frågestund, sammanträdet återupptas 

efter kl. 19:00. 
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§ 7  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

 Förvaltningen (enhetschef Dejan Stankovic och samordnare John 

Hammarkvist) informerade om feriearbeten under sommaren 2015 

under allmänhetens frågestund.  

 

 Förvaltningen (utredare Ewa Jungstedt Pilestål och kommunikatör 

Annika Fritsby) informerade om lansering av föräldraguiden: 

 

Förvaltningen har tagit fram en föräldraguide, en broschyr som innehåller en 

sammanställning av de verksamheter förvaltningen erbjuder alla familjer med 

barn från 0-18 år. Bland de insatser som presenteras kan nämnas förskolor och 

öppna förskolor, familjehus, kultur- och lovaktiviteter och ungdomsgårdar. 

Föräldraguiden utgör ett led i förvaltningens arbete med att bidra till goda 

uppväxtvillkor för barn och unga och den är avsedd att användas i alla 

verksamheter där förvaltningens medarbetare möter föräldrar. Alla 

förvaltningens medarbetare och hela nämnden är inbjudna till lansering av 

föräldraguiden 29-30 september 2015. Föräldraguiden finns att ladda ned som 

pdf-fil på familjehusets hemsida och den finns att hämta i fysisk form på 

medborgarkontoren i Husby och Rinkeby samt och i förvaltningshusets 

reception i Kista.  

 

 

 Förvaltningen (avdelningschef Gunnar Hörnfeldt) rapporterade från 

kampanjen Bli kemikaliesmart som arrangerades i Kista 14-27 

september. Nämnden fick tygkassar som Arbetscentrum i Akalla sytt 

som ett led i kampanjen. Kassarna innehöll kampanjmaterial, bland 

annat en kokbok och Stockholms stads kemikalieplan.  

 

 Förvaltningen (verksamhetsområdeschef Ulrika Axelsson) informerade 

om den aktuella flyktingsituationen:  

 

Staden har en central krisledning som samordnar allt arbete med flyktinghjälp. 

Stadens förvaltningar får kontinuerligt information från krisledningen om 

situationen. De flyktingar som kommer till Stockholm delas in i asylsökande, 

ensamkommande barn och transitflyktingar. Migrationsverket har ansvar för de 

asylsökande. Än så länge klarar Migrationsverket att hantera behovet av 

boende för gruppen, men staden har beredskap för att hjälpa till om det skulle 

behövas. De ensamkommande barnen är en stor grupp som staden ansvarar för. 

Cirka 50 barn anländer till Stockholm varje dag. Staden har en organisation för 

mottagandet av de ensamkommande barnen. Socialförvaltningen ansvarar för 

mottagandet och fördelar barnen till boenden runt om i staden. 

Transitflyktingar är personer som inte avser att stanna i Sverige. Staten har 

ansvar för gruppen, men staden har beredskap även för transitflyktingarna och 
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håller kontakt med frivilligorganisationer. Förvaltningen bidrar med personal 

till olika former av boenden. Bemanningen är den största utmaningen för 

staden, men planering pågår och situationen löses efter hand. Personal från 

förvaltningen har besökt de platser i stadsdelsområdet där flyktingar uppehållit 

sig för att hålla koll på om det finns behov av stöd från socialtjänsten, framför 

allt till barn. Det finns information om situationen på stadens hemsida, 

www.stockholm.se, som uppdateras regelbundet.  

 

 

 

 

 

http://www.stockholm.se/
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§ 8  

Tertialrapport 2 för år 2015 Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

Beslut 
1. Tertialrapport 2 för år 2015 godkänns och överlämnas till 

kommunstyrelsen 

2. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 6,7 

mnkr för kostnadstäckning för feriearbeten i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet 

3. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 20,0 mnkr i 

enlighet med vad som redovisas i ärendet och anmäler detta till 

kommunstyrelsen 

4. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen att återta tidigare ansökan 

om medel för Trondheimsgatan 25 i enlighet med vad som redovisas i 

ärendet 

5. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen 2,4 mnkr i stimulansbidrag 

för en ny förskola i Rinkeby på Knutbygränd 6 B i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet 

6. Stadsdelsnämnden godkänner att förvaltningen inleder processen med att 

evakuera Rinkeby vård- och omsorgsboende i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet 

7. Stadsdelsnämnden fastställer ändringar av indikatorer i enlighet med bilaga 

2 

8. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 
I stadens budget för 2015 anges kommunfullmäktiges fyra långsiktiga 

inriktningsmål; 1) Ett Stockholm som håller samman. 2) Ett klimatsmart 

Stockholm. 3) Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 4) Ett demokratiskt hållbart 

Stockholm. För att uppnå inriktningsmålen har kommunfullmäktige fastställt 

verksamhetsmål som kompletteras med Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds egna 

mål. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beräknas uppnå samtliga 

kommunfullmäktiges verksamhetsmål och samtliga av stadsdelsnämndens 

egna mål. När det gäller det ekonomiska utfallet prognostiseras ett överskott 

om 3,5 mnkr före resultatöverföringar och ett överskott om 3,7 mnkr efter 

resultatöverföringar. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 september 2015.  

Dnr 1.2.1.-455-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl.(S) och ledamoten Demba Bah (MP) anmälde ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

 

Det är viktigt att Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fortsätter att bidra till att 

uppfylla kommunfullmäktiges inriktningsmål för ett Stockholm som håller 

samman, ett klimatsmart Stockholm, ett ekonomiskt hållbart Stockholm, ett 

demokratiskt hållbart Stockholm.   

 

Vi ser positiva trender även om utmaningarna fortfarande är stora.           

Majoritetens satsning i kommunen på vuxenutbildning och kommunala 

visstidsanställningar handlar i första hand om att ta människor från beroende 

av försörjningsstöd till arbete och vi ser att antalet vuxna som får ekonomiskt 

bistånd har minskat något i jämförelse med samma period föregående år. Det är 

en fortsatt prioritet att arbeta för att få fler invånare i stadsdelen blir 

självförsörjande för att bidra till ekonomiskt hållbart Stockholm. Satsningar på 

vuxenutbildning är en viktig del i det arbetet och vi kan konstatera att ett steg 

på vägen har tagits när satsningar på komvux görs och många fler får 

möjligheten att studera.  

 

När det gäller sommarjobben är vi stolta över att tillhöra en stadsdel som har 

fått fram en så stor mängd sommarjobb till våra 16-19 åringar som hela 1 757. 

Vi vet att det krävdes en enorm insats från alla för att åstadkomma det. 

Sommarjobben är något vi vill fortsätta utveckla och kvalitetssäkra. 

 

Med de demokratipengar vi har tilldelats har vi påbörjat ett långsiktigt arbete 

med att fördjupa demokratin där vi tar hjälp av en extern part som med 

vetenskapligt beprövade modeller ska få vägleda och stötta oss i att hitta olika 

sätt att arbeta på. Det har godkänts medel till våra viktiga träffpunkter Husby 

Träff och Rinkeby Folkets Hus samt föräldracirklar i samarbete med 

studieförbundet för att nämna några. Vi har även beviljat medel till två av våra 

största moskéer i stadsdelen som arbetar mot föräldrar och unga i syfte att 

motverka radikalisering. Ett mycket viktigt uppdrag som självklart inte kan 

bäras av trossamfunden själva men som är en viktig part i det arbetet. 

 

I oktober invigs familjehuset i Rinkeby, en verksamhet som vi länge kämpat 

för att få tillbaka sedan familjecentralen hastigt lades ned för ca 8 år sedan. Det 

är en verksamhet som vi har anledning att följa och utveckla och 

förhoppningsvis förstärka.  

 

Under hösten öppnas en introduktionsförskola som vänder sig till barn som 

inte har uppehållstillstånd och som inte har rätt till reguljär förskola. Tanken är 

att ge barnen en god pedagogisk verksamhet och även erbjuda föräldrar 

samhällsvägledning och stöd i sin föräldraroll.  
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Vi är medvetna om att det finns stora utmaningar i vår stad och kanske 

framförallt i vår stadsdel när det gäller arbetslöshet, skolresultat och 

bostadsbrist. Även om vi ser vissa positiva tecken när det gäller arbetslösheten 

kommer det att ta tid att bryta de många negativa trender vi har sett. Vi vet 

också att vi har ett omfattande arbete framför oss för att se till att skattepengar 

används till rätt saker. Idag har vi många privata aktörer som bedriver 

verksamheter inom vård och omsorg. Många av dem gör ett utmärkt jobb och 

har en bra verksamhet men även där finns mycket kvar att göra då kontrollen 

under många år har varit långt ifrån tillräcklig.  

 

De utmaningar vi har tar vi på största allvar och vi kommer att göra vad vi kan 

för att bidra till en bättre, tryggare och på sikt mer jämlik stad. 
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§ 9   

Delegation av hantering av avgifter för barn i förskoleverksamhet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar om delegation av avgiftshantering till 

serviceförvaltningen enligt detta tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade i budget för år 2014 att överföra ansvaret för 

hantering av förskole- och fritidshemsavgifter till serviceförvaltningen. Syftet 

är att få en mer enhetlig och effektiv hantering, som även ska vara enkel för 

vårdnadshavarna. Överföringen sker i etapper och ska vara helt genomförd 

2015. Avgiftshanteringen rörande förskolorna i Rinkeby-Kista 

stadsdelsområde överförs till serviceförvaltningen fr.o.m. den 1 oktober 2015.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 september 2015.  

Dnr 4.2.-451-2015.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 10   

Ansökan från Järva Mångfaldsfestival 

Beslut 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beviljar Järva Mångfaldsfestival högst 100 000 

kr i bidrag för att täcka kostnader för mångfaldsfestivalen i enlighet med vad 

som redovisas i ärendet.  

 

Ärendet 
Järva mångfaldsfestival planerar en parad den 3 oktober 2015 som går från 

Akalla Centrum, genom Husby till Kista Torg där paraden avslutas med ett 

scenprogram. Ansökan avser bidrag till scenprogram, projektledare, 

fakturahantering, funktionsvästar m.m. Även en seminarievecka ska 

genomföras. Ambitionen är att festivalen ska vara startskottet till ett långsiktigt 

värdegrundsarbete i Norra Järva. Stadsdelsnämnderna har 

kommunfullmäktiges uppdrag att utveckla den lokala demokratin. 

Förvaltningen kan konstatera att arrangemanget överensstämmer med stadens 

intentioner och föreslår därför att nämnden beviljar bidrag om 100 000 kr. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 september 2015.  

Dnr 5.4.-453-2015. 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Protokollsanteckning 
Det har kommit till nämndens kännedom att Järva mångfaldsfestival inte 

kommer äga rum den 3 oktober 2015, som planerat, utan senare under hösten 

2015. Denna förändring i planeringen påverkar inte nämndens beslut om 

bidrag till evenemanget. Beslutet gäller under förutsättning att evenemanget 

genomförs under år 2015.  
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§ 10a 

Verksamhetschef för kommunens hälso- och sjukvård inom 
omsorgen om personer med funktionsnedsättning, Silkeborgs 
gruppboende 

Beslut 
Stadsdelsnämnden utser enhetschefen för gruppbostaden Silkeborg, Johanna 

Bjurek, till verksamhetschef för kommunens hälso- och sjukvård inom 

verksamhetsområdet inom omsorgen om personer med funktionsnedsättning 

från och med den 1 oktober 2015. 

 

Ärendet 
I enlighet med 29 § hälso- och sjukvårdslagen (1982:763) ska det inom hälso- 

och sjukvård finnas någon som svarar för verksamheten, en verksamhetschef. 

Verksamhetschefens ansvarsområden framgår av Socialstyrelsens föreskrifter 

(SOSFS 2005:12). Nuvarande enhetschef Marina Silfvast slutar 2015-09-31 

och efterträds av enhetschef Johanna Bjurek. Förvaltningen föreslår att 

ansvaret för kommunens hälso- och sjukvård inom omsorg om personer med 

funktionsnedsättning övergår till enhetschefen Johanna Bjurek. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 september 2015. 

Dnr 2.3.1.-361-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 11  

Svar på remiss av slutbetänkandet Barn och ungas rätt vid 
tvångsvård. Förslag till ny LVU (SOU 2015:71) 
Remiss från kommunstyrelsen, departementspromemoria 110-1202/2015 

 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.  

 

Ärendet 
I betänkandet ”Barns och ungas rätt till tvångsvård…” föreslås en rad 

förändringar i lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU). 

Förändringarna syftar till att stärka barnrättsperspektivet i tvångsvården för 

barn och unga samt även i andra delar av den sociala barn- och 

ungdomsvården. Förvaltningen anser att utredningens förslag i stort är bra och 

kan bidra till en förstärkning av barnperspektivet och rättssäkerheten för barn 

och unga samt leda till en viss kvalitetsutveckling inom den sociala barn och 

ungdomsvården.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 september 2015. 

Dnr 1.5.1.-419-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa M.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Vi välkomnar i grunden förslaget till ny LVU. Det är mycket välkommet att 

barnperspektivet nu stärks och att en del av de brister som funnits med den 

gamla lagen kan rättas till. Precis som förvaltningen skriver är barns möjlighet 

att göra sin röst hörd viktig, inte bara för att låta barnen kunna påverka de 

beslut som rör dem, utan även för att ge ett allsidigt underlag till utredningen. 

 

Vi välkomnar att utredningen föreslår en ökad skyldighet för kommunerna att 

erbjuda stöd till föräldrar att skapa en god miljö i hemmet. Vi välkomnar också 

att kravet på övervägande var sjätte månad ersätts med en 

rapporteringsskyldighet. Den gällande ordningen bidrar till att skapa oro och 

osäkerhet hos barnen. 

 

Vi ser även positivt på att kravet på vårdnadshavarens samtycke vid 

fortsättning av vård vid frivilliga placeringar mjukas upp för äldre barn. Det 

måste vara barnets bästa som står i centrum. 
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Brister i föräldraskapet drabbar även barnens hälsa. Bland annat därför anser vi 

att utredningen borde ha skärpt skrivningarna om läkarundersökningar och 

gjort dem mer eller mindre obligatoriska. Att 40 procent av barn som 

omhändertas enligt LVU inte genomgår läkarundersökning är en för hög siffra 

i ljuset av att en tredjedel av barnen som undersöks visar sig ha behov av 

uppföljning inom hälso- och sjukvården. Det finns också, som utredningen 

skriver, ett stort behov av att bättre följa upp hälsoutvecklingen hos barn även 

efter omhändertagandet. 

 

Barn som omhändertas enligt LVU kan placeras i det egna hemmet. Detta är en 

relativt sällsynt men dock förekommande form av placering. Vi ser gärna att 

möjligheterna att använda den placeringen blir färre och att placering i det egna 

hemmet inte förekommer när det rör sig om barn och unga som befinner sig i 

eller är på väg in i kriminella eller på andra sätt antisociala miljöer. 

 

Med tanke på den allvarliga kritik Barnombudsmannen har riktat mot 

användningen av avskiljningar vid särskilda ungdomshem är det bra att 

utredningen har sett över och föreslagit en skärpning av reglerna. Det är bra att 

tidsgränsen för avskiljning begränsas. Vi ifrågasätter dock om skillnaden 

mellan avskiljning med stängd eller öppen dörr är relevant och tillräcklig för 

att tillgodose den kritik som har riktats mot förfarandet. 

 

En lyckad skolgång är den viktigaste skyddsfaktorn för att förhindra 

utanförskap hos unga. Därför välkomnar vi utredningens förslag att i både 

socialtjänstlagen och hälso- och sjukvårdslagen införa likalydande 

bestämmelser om samarbete inför, under och efter en placering.  

 

Barn som är placerade har ofta särskilda behov relaterade till sin inlärning. Det 

finns intressanta forskningsansatser på området. Sedan några år pågår i 

Stockholm och ett antal andra svenska städer projektet SkolFam. När resultatet 

av den pågående utvärderingen på riksnivå är klar bör regeringen titta på om 

detta är något som kan användas för att stärka stödet till placerade barn i sin 

skolgång. I mellantiden kan och bör Stockholms stad gå vidare med att 

implementera lärdomarna i ordinarie verksamhet. 

 

Det finns i Stockholm och Sverige ett antal barn som missar stora delar eller 

hela sin skolpliktiga skolgång därför att föräldrarna håller dem borta från 

undervisningen utan att sociala myndigheter kan agera, något som har 

potentiellt mycket svåra och destruktiva effekter för barnens möjligheter till ett 

självständigt liv. Vi anser att Socialtjänstlagen behöver förtydligas med att 

långvarigt och medvetet brytande av skolplikten kan vara grund för ingripande.  
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§ 12  

Anhörig- och objektanställningar i hemtjänsten 
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 152-1158-2015) 

 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen  

 

Ärendet 
Allt fler sjuka äldre vårdas idag i hemmet och detta ställer höga krav på 

kompetens hos den som utför hemtjänstinsatserna. Äldreförvaltningens 

granskningar av utförare inom hemtjänst visar att det finns en hög andel 

anhörig- och objektanställda hos vissa utförare. En stor del av dessa 

anställningar finns inom stadsdelsområdena Spånga-Tensta, Rinkeby-Kista och 

Skärholmen. Granskningarna visar på flera svårigheter med denna typ av 

anställningar, bland annat avseende de anställdas kompetens och 

anställningsvillkor. Äldrenämnden har därför uppdragit till äldreförvaltningen 

att utreda anhörig- och objektsanställda. Äldreförvaltningen har godkänt att 

nyanställningar av anhörig- och objektanställda inte tillåts från och med 1 

januari 2016. Förslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för vidare beslut. 

Förvaltningen välkomnar äldreförvaltningens utredning och samråder gärna i 

denna i enlighet med äldreförvaltningens önskemål. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 september 2015.  

Dnr 1.5.1.-395-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa M.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Stadens äldreomsorg ska ta ansvar för att äldre med vårdbehov får tillgång till 

rätt hjälp och ska samtidigt kunna påverka sina insatser. Kvalitet och valfrihet 

samtidigt. Dock har det visat sig att anhörig- och objektanställda generellt har 

visat sig ha mycket dålig utbildning och ofta bristande kunskaper i svenska 

språket. Man arbetar isolerat och träffar sällan annan personal, och 

dokumentationen är bristfällig.  

 

Eftersom dokumentationen och uppföljningen är bristfällig är det också svårt 

för stadens tjänstemän att säkerställa ordning och ansvar för skattepengar. Vi 

tycker därför det är rimligt att utreda anhörig- och objektanställningar inom 

stadens hemtjänst och hoppas på skärpta riktlinjer och ytterligare kontroller.  
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För oss moderater är det en viktig utgångspunkt att personer som via 

kommunen ska vårda äldre, oavsett om det är anhörig eller annan person, ska 

ha en grundläggande kompetens för detta tillsammans med ett fungerande 

regelverk där det går att följa upp den individuella omsorgen. 
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§ 13   

Stadens strategi mot våldsbejakande extremism 
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 155-943/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 
2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Remissen från kommunstyrelsen avser en av socialnämnden framtagen 

delstrategi mot våldsbejakande extremism och ett av finansroteln upprättat 

missiv med utgångspunkter för det fortsatta arbetet med att utarbeta en 

stadsövergripande strategi. Stadsdelsförvaltningen delar uppfattningen att en 

sammanhållen och demokratiskt hållbar stad utgör grunden för att extrema 

rörelser inte ska få fäste i samhället. Det är angeläget att frågor om 

våldsbejakande extremism samordnas centralt i staden, här innefattas också 

samordning med andra myndigheter och organisationer. En central 

stödfunktion för anhöriga som drabbats av våldsbejakande extremism skulle 

kunna vara en möjlig insats och en central koordinering när det gäller internet 

och sociala medier är önskvärd.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 september 2015.  

Dnr 1.5.1-381-2015. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden ställt sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för moderaternas förslag enligt följande. 

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande. 

 

1. Delvis godkänna förvaltningens förslag 

2. Som svar på kommunstyrelsens remiss anföra följande 
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Ett Rinkeby-Kista som inte uppmuntrar våldsbejakande extremism 

Stockholms stad måste ha ett stadsövergripande arbete och långsiktig strategi 

gällande unga krigsresande och våldsbejakande extremism. Där är vi överens. 

Däremot är ett sådant arbete så viktigt att det måste hanteras korrekt genom 

fullständig beredning och beslutas av kommunfullmäktige. Socialnämnden har 

inget mandat att fatta beslut om en stadsövergripande strategi som ligger till 

grund för andra nämnders uppdrag och där en annan nämnd har en central roll. 

Socialnämnden ska inte heller fatta gällande beslut i en fråga som är framtaget 

och hanterad av vänstermajoriteten i all hast och utan fullständig beredning. 

Hanteringen är under all kritik i en mycket viktig fråga för Stockholms stad.  

 

Mot bakgrund av detta är strategin såsom den har utformats en strategi som vi 

moderater inte ställer oss bakom. Vi förordar därför att hela strategin 

omarbetas i grunden. 

 

Vi kan aldrig acceptera att människor i Sverige, och i Stockholm, värvas till 

extrema grupper som begår vålds- och terrordåd, oavsett om det är religiösa 

grupperingar eller andra våldsbejakande. Alliansregeringen tog frågan på stort 

allvar under sin tid vid makten och inledde ett långsiktigt arbete för att stärka 

Sveriges förmåga att hantera de nya hoten. Alliansregeringen avsatte resurser 

till olika former av avhopparverksamhet från extrema organisationer och utsåg 

en nationell samordnare mot våldsbejakande extremism. Detta var viktiga och 

nödvändiga steg som nu måste följas upp med konkreta handlingar i 

kommunerna.  

 

Den av vänstermajoriteten presenterade strategin behöver utvecklas och 

konkretiseras i hur det faktiskt ska arbetas. Det saknas också perspektiv från de 

olika stadsdelarnas erfarenheter och utmaningar. Framförallt saknar vi 

erfarenheten från de verksamheter som under en längre tid har arbetat med 

problematiken.  De har viktiga erfarenheter och kontaktnät som staden vinner 

på att värna istället för att bygga upp ett eget parallellt system.   

 

Stockholms stad måste bemöta frågan om våldsbejakande extremism ur ett 

helhetsperspektiv, där förebyggande och tidiga insatser är avgörande men 

också stöd och kunskap till näromgivningen. När ungdomarna väl har rest 

utomlands är vi för sent ute.  

 

Det förebyggande arbetet bland ungdomar är på många sätt avgörande. 

Kunskap om vad som lockar ungdomarna att resa eller engagera sig i 

våldsbejakande grupper är här en maktfaktor. Det är genom att bygga upp 

positiva alternativ till engagemang och ungdomarnas eget förtroende som vi 

kan minska dragningskraften till våldsbejakande miljöer. Här har den frivilliga 

sektorn, civilsamhället och ungdomarnas närmiljöer en viktig roll. Det 

uppsökande arbetet är i det sammanhanget synnerligen viktigt. Genom ett 
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relationsskapande fältarbete med representativa förebilder i riskmiljöer som har 

god lokal kännedom identifierar vi unga ledare som övriga vuxensamhället ofta 

gett upp på eller missat. Det är samtidigt viktigt att vi inte stigmatiserar 

utmaningarna till en specifik grupp eller område, vilket kan stärka 

dragningskraften bland ungdomarna än mer utan att arbetet rikta sig mot alla 

unga i riskmiljöer. 

  

Vi moderater vill därför trycka än mer på insatser som ökar kunskapen och 

förståelsen omkring frågan bland alla vuxna som kan möta ungdomarna i sin 

vardag. Det är viktigt att se till bredden av problematiken - det är inte alltid 

ungdomar som av olika skäl utmärker sig som är de mest riskutsatta. Det är 

därför lika viktigt att verka för ökad kunskap och förståelse bland stadens 

medarbetare som de vuxna som under fritiden möter ungdomar som kan 

riskera att rekryteras. Genom att öka deras kunskap och insikter kring unga 

som befinner sig i våldsbejakande miljöer ökar vi möjligheten att bryta en 

negativ tankespiral bland unga och motverka att fler rekryteras. Här är 

ungdomarnas fritid och närmiljö av största vikt.   

 

För de ungdomar som av olika skäl har rekryterats eller hamnat i 

våldsbejakande och/eller extrema miljöer måste Stockholms stad ha ett tydligt 

och effektivt arbete för att motivera och snabbt kunna hjälpa ungdomarna till 

att lämna dessa. Detta arbete måste bygga på individuella planer och vara 

långsiktiga. Det är bara genom snabbt agerande som vi kan fånga upp och 

hjälpa ungdomarna innan det blir för sent. Lika väl är det viktigt att ge tydligt 

och konkret stöd till familj och omgivning som visar oro för en ungdom. Det 

måste finnas tydliga och tillgängliga kanaler dit man kan vända sig för stöd och 

råd.  

 

Majoriteten av Stockholms stads arbete för att motverka alla former av 

våldsbejakande extremism är ökad kunskap och förståelse för olika kulturer, 

religioner och bakgrunder. Det är inte alltid en rent religiös fråga eller att ställa 

det ena mot det andra. För att kunna arbeta förebyggande och minska konfliker 

är kunskap ett av de starkaste verktygen att tillgå. Genom att stärka ungdomars 

insikt och förståelse kan vi minska risken att ungdomar rekryteras till 

konfliktområden där olika åsikter ställs mot varandra.   

 

För de unga som har rest iväg och återkommit till Sverige måste först och 

främst den svenska rättsstaten agera i kombination med rätt stöd utifrån 

individens behov. Vilka åtgärder som krävs beror på hur situationen ser ut 

kring varje person. Däremot ställer vi oss inte bakom att som 

vänstermajoriteten föreslår ge dem belöning i form av förtur och privilegier 

inom bostads- och arbetsmarknaden eller andra insatser - det är inte en lösning 

på de utmaningar vi ser eller att förebygga att fler unga rekryteras. Snarare är 

det att ge dem ytterligare en motivering till att krigsresande lönar sig  
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Stockholm bör därför ta lärdom av andra länders erfarenhet och arbete, så 

som hur Danmark och England arbetar mot radikalisering och extremism. 

Skillnaden mot Stockholm stads arbete är tyvärr tydlig. I andra städer så som 

Köpenhamn har en oberoende expertgrupp arbetat fram konkreta åtgärder för 

att motverka radikalisering. I expertgruppen, ingår polis, 

förvaltningsdirektörer, socialchefer, psykologer och forskare. 

 

Moderaterna vill att Stockholm snarast knyter an in experter, myndigheter 

och civila organisationer i arbetet för att motverka radikalisering och politisk 

och religiös extremism. Stadens arbete måste bygga på den grundläggande 

förutsättningen att samarbete, informations- och kunskapsutbyte mellan de 

myndigheter som på olika vis har ett ansvar i frågan delas mellan berörda 

parter. Det handlar om socialtjänsten, polisen, kriminalvården, den vanliga 

vården och psykvården samt skolan. Alla insatser har värdefulla kunskaper och 

insikter om hur det går att förhindra radikalisering, men de måste ges möjlighet 

att samarbeta med varandra för att arbetet ska lyckas. 

 

Det är även viktigt att personal inom vården, skolan och socialtjänsten utbildas 

i att kunna upptäcka tecken på radikalisering. Slutligen vill vi även att det 

civila samhället och trossamfund delar med sig av sina kunskaper och sin 

kompetens på området. Frivilligverksamheter som Fryshuset har lång 

erfarenhet och kompetens inom frågor som berör krigsresande och 

våldsbejakande extremism. Det är genom att ingå ett partnerskap med 

verksamheter så som Fryshuset, samt liknande aktörer, som Stockholms stad 

ges bästa möjliga utgångsläge att möta den allt mer allvarliga situation vi ser i 

Stockholms stad och i Sverige. Myndighetsutövning är inte en ensam lösning 

utan en samverkan mellan olika aktörer och insatser i vårt samhälle är 

avgörande. För många ungdomar som är i riskzonen att rekryteras eller vill 

lämna våldsbejakande grupper kan aktörer som inte regleras av 

myndighetsregler ha en annan förtroendeställning, vilket kan underlätta 

möjligheterna att nå och hjälpa ungdomarna.  Exempelvis är det viktigt att 

stödja frivilligorganisationers avhopparverksamhet och församlingarnas 

förebyggande arbete. Det är även ute i de enskilda församlingarna de först ser 

tendenser till eventuell radikalisering. 

 

Särskilt uttalande 1 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) och ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

anmälde ett gemensamt särskilt uttalande.  

 

Vi välkomnar arbetet med ett stadsövergripande program mot våldsbejakande 

extremism. I ett läge där extremistiska och våldsbejakande rörelser får ett 

större inflytande över både samhällsdebatten och människors vardag är det 

viktigt att Stockholms stad har ett övergripande program för att hantera 

utmaningarna gällande demokrati och människors säkerhet. 
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För att ett program mot våldbejakande extremism ska bli framgångsrikt är det 

viktigt att det klart framgår att staden aldrig kommer att acceptera hot eller 

våld som politiska uttrycksmedel. Staden måste vara tydlig med att den 

kommer medverka till att den typen av aktiviteter lagförs och beivras. Staden 

ska med alla tillgängliga medel bidra till att förebygga rekrytering till dessa 

rörelser. Stadens arbete ska också syfta till att skapa utvägar för människor 

som vill lämna dessa miljöer. 

 

Vi delar strategins målsättning att det är viktigt att staden finns till också för de 

som drabbas av extremismen i sin vardag. Det handlar såväl om traditionellt 

stöd till brottsoffer, som stöd till anhöriga till dem som valt att gå med i 

extrema rörelser. Stadens arbete måste bygga på tanken att minska konfliktytor 

och öppna för dialog och samverkan mellan medborgare.  

 

Det är också viktigt att programmet fokuserar på de områden där arbetet mot 

våldsbejakande extremism kräver insatser eller samordning i de individuella 

fallen. Stadens stöd till personer i socialt utsatta situationer måste på 

individnivå alltid ske efter likabehandlingsprincipen. Programmet behöver 

därtill utveckla skrivningarna som omfattar genusperspektivet. 

 

Med socialnämndens strategi som grund utvecklas nu perspektiven på olika 

typer av våldsbejakande extremism. Åtgärderna i stadens program måste 

omfatta bekämpandet av såväl högerextremism, de extremistiska autonoma 

rörelserna samt den våldsbejakande islamismen. 

 

Det är viktigt att det blir en tydlig organisation och att kontaktvägarna är 

självklara. Vem har vilket ansvar? Vart vänder man sig om man i sitt arbete på 

en fritidsgård eller på jobbtorget möter extrema åsikter? 

 

Sist men inte minst måste vi alla se att en av de stora utmaningarna kommer att 

vara att framgångsrikt arbeta med de värderingar som ligger till grund för den 

våldsbejakande extremismen. När det gäller det som framförallt är aktuellt hos 

oss, den våldsbejakanden islamismen, så menar vi att det är några hundra 

personer (från hela Sverige) som har åkt för att med sitt liv som insats kriga för 

till exemepl IS, så finns det tusentals personer till som stödjer åsikterna som 

ligger till grund för det. Det arbetet kommer att behöva göras på våra förskolor, 

skolor, fritidsgårdar och andra mötesplatser för barn och unga. Där kan bland 

annat Rinkeby-Kista vara en av de stadsdelar med störst utmaningar. Även här 

behöver staden ta ett samlat grepp och vara både ledande och delaktig i arbetet 

med att förebygga dessa värderingar samt ge personalen i alla våra 

verksamheter verktyg att möta barn och unga i samtal. 

 

Särskilt uttalande 2 
Ledamoten Burhan Yildiz (FP) anmälde ett särskilt uttalande.  
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Att arbeta mot våldsamma och extrema idéer och grupperingar är ständigt en 

central uppgift för en demokratisk rättsstat. I dagsläget ter sig den uppgiften än 

mer angelägen, i ljuset av att många unga stockholmare lockas av den så 

kallade Islamiska statens terrorläror. Även om våldsbenägen politisk och 

religiös extremism inte är någon ny företeelse gör omfattningen av problemet 

att det finns ett stort behov av samordning mellan olika delar av staden. 

 

Den remiss som nu har kommit på nämndens bord är märklig. Det finns inget 

färdigarbetat förslag att ta ställning till. Istället finns det två dokument, en 

inriktning från finansroteln och en strategi från socialnämnden, som på 

avgörande punkter motsäger varandra. Enligt finansroteln är det dokument som 

socialnämnden antog i våras en ”delstrategi” som reglerar socialtjänstens 

arbete. Det är inte ett intryck man får när man läser själva strategin. Punkt 3 i 

strategin handlar t.ex. om hur ansvarsfördelningen ska se ut mellan 

stadsledningskontoret och socialförvaltningen, dvs. den försöker reglera sådant 

som ligger utanför socialtjänsten. 

 

Det är tydligt att finansrotelns inriktningsdokument är ett senkommet försök att 

rätta till de många brister som socialnämndens strategi är behäftad med. I 

finansrotelns inriktningsdokument återfinner man till exempel ett stärkt 

brottsofferperspektiv och ett tydligare fokus på att personer i extrema miljöer 

ska få hjälp att hoppa av. Det står nu också att staden ”inte ska vidta åtgärder 

som kan uppfattas premiera eller belöna brottsliga handlingar”. Vi välkomnar 

detta, även om det är anmärkningsvärt att något så självklart ska behöva sägas. 

 

Det står dock vidare att socialnämndens strategi har identifierat ”en rad 

åtgärder” som riktar sig till personer som har stridit utomlands. Med tanke på 

att vissa av dessa åtgärder, såsom hjälp med bostad och försörjning, är ytterst 

kontroversiella är det olyckligt att inte finansroteln tydligare fastslår exakt vad 

det är man menar. Det är dock bra att man har förtydligat att åtgärderna ska 

rikta sig till personer som vill lämna den extrema miljön. Att det finns en 

motivation hos individen att förändra sitt liv är en förutsättning för att det 

offentliga ska kunna sätta in insatser. 

 

Man kan notera att den ursprungliga strategin anger att bostadsbolagen är 

viktiga samarbetspartners, men varken bostadsbolagen eller 

Bostadsförmedlingen är remissinstans. Kanske innebär det att man kommer att 

förbigå bostadsfrågan med tysthet i det som följer. 

 

Mellan raderna är remissen alltså ett ganska stort underkännande av den text 

som socialnämnden antog. Det visar att Folkpartiet haft rätt i vår kritik. 

 

I det fortsatta arbetet kan staden med fördel anamma många av de 

rekommendationer som presenterats av Köpenhamns expertgrupp mot 

radikalisering, vars rapport är ojämförligt mycket mer genomarbetad och 
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vetenskapligt underbyggd än socialnämndens strategi. Bland expertgruppens 

förslag märks: 

 

* Att ge ett tydligt mandat till stadens medarbetare att gripa in tidigt vid tecken 

på att en ungdom är på väg att radikaliseras för att erbjuda stöd och kontakt 

med personer utanför riskmiljön. 

 

* En särskild samordningsenhet med företrädare för myndigheter och andra 

aktörer inrättas som följer upp och sätter in insatser för personer i riskzonen för 

radikalisering. 

 

* Vikten av samarbete mellan kommunen och rättsväsendet vid övergång från 

kriminalvården. 

 

* Att skolan lär ut ett kritiskt förhållningssätt till information och budskap via 

sociala medier. 

 

* Att föräldrar till ungdomar som hotas av radikalisering får stöd i sitt 

föräldraskap, till exempel genom nätverk och coacher. 

 

* Att särskilda insatser görs med sikte på yngre barn som umgås med äldre 

ungdomar som är inblandade i extremistiska eller kriminella miljöer. 

 

* Att särskilt stöd ges till flyktingfamiljer som utsatts för våld eller trauma, 

eftersom vissa radikaliserade ungdomar är uppväxta i sådana familjer. 

 

* Att skolan arbetar långsiktigt med att förmedla medborgarskapets och 

demokratins värderingar. 

 

* Att utveckla metoder för att mäta effekten av insatser och utbyta erfarenheter 

med andra berörda kommuner. 

 

Dokumentet talar om samarbete med bostadsbolagen, men inte för att erbjuda 

boende åt hemvändande krigare, utan för att ge personal och boende kunskap 

om hur man kan ingripa om det finns oro för radikalisering.  

 

Det är vår förhoppning att det vidare arbetet kommer att leda till en 

genomarbetad och relevant strategi som kan tjäna som vägledning för de 

många aktörer inom staden som har att hantera denna svåra och extremt viktiga 

uppgift. 
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§ 14   

Alkoholservering gällande restaurangen Mama Africa Restaurang 
& Bar 
Remiss från Socialförvaltningens tillståndsenhet 

 

Beslut 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan från New Mama Africa 

R&B AB om serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och andra jästa 

alkoholdrycker i enlighet med vad som redovisas i ärendet.  

 

Ärendet 
Den nye ägaren till restaurang Mama Africa Restaurang & Bar 

(Danmarksgatan 1) ansöker om tillstånd för alkoholservering till allmänheten i 

restaurangen, måndag till söndag klockan 11:00-01:00 och till allmänheten i 

uteserveringen, måndag till söndag, klockan 11:00-22:00. Vid ägarskifte krävs 

nytt tillstånd. Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

tillstyrker ansökan om serveringstillstånd. Under förutsättning att lagstadgade 

ordningsföreskrifter och åldersgränser för servering/försäljning av alkohol, 

tobak och spel följs bör inga olägenheter uppstå. Förvaltningen föreslår även 

att ägare och personal genomgår en utbildning i ansvarsfull alkoholservering 

samt att tillsynsmyndigheter regelbundet besöker restaurangen. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 september 2015.  

Dnr 1.5.2.-438-2015. 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 15   

Information om tillstånd för utvärdering 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förvaltningen har beslutat att ge tillstånd till Socialstyrelsen att intervjua 

ungdomar, föräldrar och socialsekreterare samt studera akter i samband med 

Socialstyrelsens effektutvärdering av samverkan i sociala insatsgrupper. 

Dnr 1.2.5-456-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 16   

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

 

 Skrivelse Boinventering i stadsdelen, Benjamin Dousa  

m.fl. (M) 

 
Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

 

 Skrivelse Stadsdelen måste bli tryggare, Benjamin Dousa  

m.fl. (M) 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  
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§ 17  

Konferenser och utbildningar 

Ordföranden Mia Päärni (S) informerade nämnden om inkomna inbjudningar 

till följande utbildningar: 

 

 

 Stadsbyggnadsseminarium 8 oktober 2015 i Stockholm. Arrangör: 

Samfundet St.Erik.  

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att anmäla Kerstin Aggefors (S) och Staffan Svärd 

(S) till seminariet. Nämnden beslutar att också att två personer från 

oppositionspartierna får delta, om anmälan inkommer senast 30 september 

2015. 

 

Stadsdelsnämnden godkänner att ersättning för förlorad arbetsinkomst och 

dagarvode utgår vid deltagandet. 

 

 

 Seminariet Islamism och den Islamiska staten i Syrien och Irak 2 

november 2015 i Stockholm. Arrangör: Kompetenstjänst.  

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att anmäla Soma Amin (S), Anki Erdmann (V), 

Sten Collander (M) och Jean-Robert Nino (M) till konferensen.  

 

Stadsdelsnämnden godkänner att ersättning för förlorad arbetsinkomst och 

dagarvode utgår vid deltagandet. 

 

 

 Konferens om budget för år 2016 på Middlepoint Meetings i Kista 26 

november 2015. Arrangör: Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning. 

 
Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att samtliga ledamöter och ersättare i nämnden får 

delta i konferensen.  

 

Stadsdelsnämnden godkänner att ersättning för förlorad arbetsinkomst och 

dagarvode utgår vid deltagandet. 
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§ 18  

Postlista 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 14 augusti 2015 till och med den 9 

september 2015.  
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§ 18a 

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Pensionärsrådets protokoll från den 9 juni 2015. 
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§ 19  

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2015-08-13 Beslut att ta del av 

personakter för utvärdering 

av bedömningsinstrumentet 

Initial bedömning inom 

Stockholms stad 

Dnr: 1.2.5.-433-2015 

Beviljas Ulrika Axelsson 

verksamhetsområdesche

f 

2015-09-16 Yttrande gällande ansökan 

om värdeautomater på 

Lords Bar, Kista 

Dnr: 1.4.-465-2015 

Ingen erinran Dejan Stankovic 

enhetschef 

2015-09-16 Överenskommelse om att 

anställning upphör 

Gällande xxxxx xxxx 

 Patrik Derk 

stadsdelsdirektör 
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§ 20  

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
1. Remissvar från socialförvaltningen angående tobaksdirektivets förslag 

om tillståndsplikt. Dokid: 18204 
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§ 21  

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
1. Protokollsutdrag från Kommunstyrelsens sammanträde 26 augusti 2015, § 

6. Samverkansavtal mellan Stockholms stad och polismyndigheten. Dokid: 

18194 

 

2. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 7 september 

2015, § 24. Plan för reinvesteringsbehov i stadens parker. Dokid: 18305 
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§ 22  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Sociala delegationens protokoll från den 26 juni, 4 september, 9 september och 

den 23 september 2015.  

 

 


